
STATUT ÁRNÍ MĚSTO OSTRAV A 
MĚSTSKÝ OBVOD PORUBA 

ZÁPIS 
z průběhu 62. schůze Rady městského obvodu Poroba 

ze dne 29.06.2017 

62. schůze Rady městského obvodu Poruba byla zahájena dne 29.06.201 7  v 9.00 hodin. 
Zahájil a řídil Ing. Mihálik, starosta. 

Přítomní: dle prezenční listiny - 9 členů. 

Omluven: doc. Ing. Dagmar Válková, CSc., místostarostka, doc. Ing. Robert Čep, Ph.D., 
člen Rady městského obvodu Poruba. 

Rada městského obvodu Poruba je usnášeníschopná. 

Hlasování o schválení usnesení a zápisu z 60. schůze Rady městského obvodu Poruba konané 
dne 0 1 .06.20 1 7. 

Hlasování: 9-0-0 

Hlasování o schválení usnesení a zápisu ze 6 1 .  mimořádné schůze Rady městského obvodu 
Poruba konané dne 1 4.06.20 17 .  

Hlasování: 9-0-0 

Podpisem usnesení včetně zápisu z 62. schůze Rady městského obvodu Poruba pověřil 
Ing. Mihálik, starosta, Mgr. Bajgarovou, místostarostku. 

Ing. Mihálik - na žádost předkladatele bude stažen přínos č. 1 "Podmínky užívacího práva 
k pozemkům, jejichž součástmi jsou stavby garáží". Na programu 62. schůze Rady městského 
obvodu Poruba je 6 1  řádných materiálů a 7 přínosů. Přínosy budou zařazeny za bloky 
materiálů jednotlivých předkladatelů. Všichni členové Rady městského obvodu Poruba 
obdrželi písemnou zprávu týkající se provádění transformace waldorfského školství, dále 
obdrželi návrh Ing. Gregora, vedoucího odboru školství, prevence kriminality a bezpečnosti, 
který se týká haly TJ Sokol Pustkovec. Upozorňuji, že materiál č. 29 "Záměr pronájmu 
prostoru umístěného v bytovém domě na adrese Hlavní třída v Ostravě-Porubě" a materiál č. 
53 "Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků na ulici Vietnamská před vchody 
č.p. 1488/4 a č.p. 1 489/2" nejsou podepsány právníkem. Na začátek 62. schůze Rady 
městského obvodu Poruba byl přizván Ing. Antonín Tělupil, který bude hovořit na téma 
"Inženýrské sítě pro 8 RD ul. Turistická na parc. č. 1 7778/91 k.ú. Poruba. 

Hlasování o upraveném programu 62. schůze Rady městského obvodu Poruba: 9-0-0 

Rekapitulace programu jednání 62. schůze Rady městského obvodu Poroba: 
MateriáL'přínos K jaké problematice Zn.předkl. 

Předchozí souhlas s pronájmem místnosti č. 021 Centra 
1 sociálních služeb Poruba, příspěvkové organizace v Domě s 1 9  

pečovatelskou službou, na ulici Průběžná 6222/1 22, Ostrava -
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Poruba 
Souhlas s postavením příspěvkové organizace co by žadatele o 
podporu a pnJemce podpory z Operačního programu 
Zaměstnanost 
Dohoda o zániku práv a závazků vyplývajících ze Smlouvy o 
smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene čís. BVB 
1 3/98/práv. 
Náhrada škody na osobním automobilu Fiat 
Náhrada škody na osobním automobilu zn. Citroen C5 
Poskytnutí finančních prostředků z Fondu životního prostředí 
Předzahrádka u restaurace EX CLUB 
Směna pozemků ve vlastnictví SMO za pozemky ve vlastnictví 
Dopravního podniku Ostrava a.s. 
Stanovisko k záměru města prodat pozemek p. č. 2393/30 v k. ú. 
Poruba-sever, obec Ostrava 
Stanovisko ke směně pozemků s Fakultní nemocnicí Ostrava 
Stavba "Inženýrské sítě pro 8 RD na ul. Turistická, parcela č. 
1 778/9 1 ,  k.ú. Poruba" a stanovisko k odnětí části pozemku p. č. 
1 773/2 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
Stavba "Ostrava, Nová Poruba, DTS, NNk" 
Stavba "Ostrava, Polská, AREON, NNk" 
Stavba "RD PARC. Č. 2 1 62/1 K.Ú. PORUBA" 
Záměr pronájmu pozemků pod garážemi 
Záměr pronájmu části pozemku p. č. 4423/1 v k.ú. Poruba-sever, 
obec Ostrava a souhlas s umístěním provizorního sjezdu 
Zřízení věcného břemene - služebnosti k části pozemku p. č. 
2 1 5211 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
Dohoda o skončení nájmu bytu a žádost o přednostní pronájem 
bytu na Hlavní třídě v Ostravě-Porubě 
Dohoda o skončení nájmu bytu a žádost o přednostní pronájem 
bytu v ulici Skautská v Ostravě-Porubě 
Dohoda o skončení nájmu bytu a žádost o přednostní pronájem 
bytu v ulici Skautská v Ostravě-Porubě 
Doporučení MMO odboru majetkového na obsazení bytu 
zvláštního určení v ulici Slavíkova č. 1 762/40 v Ostravě
Pustkovci 
Hlasování na shromáždění společenství vlastníků jednotek 
Návrh na podání výpovědi z nájmu bytu dle ustanovení § 2288 
občanského zákoníku 
Návrh na uzavření dohod o splátkách 
Stanovení výše nájemného při uzavírání nájemních smluv k 
bytům v rámci projektu "Koncepce bydlení a její pilotní ověření 
ve městě Ostrava" 
Ukončení pronájmu prostoru umístěného v domě na adrese 
Hlavní třída v Ostravě-Porubě 
Uzavření smluv o přistoupení k dluhu dle ust. § 1 892 občanského 
zákoníku v souvislosti s uzavřením nájemních smluv 
Záměr pronájmu bytu 
Záměr pronájmu prostoru umístěného v bytovém domě na adrese 
Hlavní třída v Ostravě-Porubě 

2 

1 9  

1 7  

1 7  
1 7  
1 7  
1 7  

1 7  

1 7  

1 7  

1 7  

1 7  
1 7  
1 7  
1 7  

1 7  

1 7  

1 2  

1 2  

1 2  

1 2  

1 2  

1 2  

1 2  

12 

1 2  

1 2  

1 2  

1 2  



30 

3 1  

32 

33 

34 

35 

36 

Záměr změny nájemního vztahu 
Žádost o přednostní pronájem bytu na Havlíčkově náměstí v 
Ostravě-Porubě 
Žádost o přednostní pronájem bytu v ulici Karla Pokorného v 
Ostravě-Porubě 
Žádost o přednostní pronájem bytu v ulici Ukrajinská v Ostravě
Porobě 
Žádost o skončení nájmu bytu dohodou a záměr pronájmu bytu 
Žádost o skončení nájmu bytu v domě s pečovatelskou službou 
dohodou 
Žádost o skončení společného nájmu bytu dohodou 

Přínos 2 Udělení souhlasu se zastavením exekuce 
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Předchozí souhlas s přenecháním prostor v příspěvkových 
organizacích městského obvodu Poruba 
Předchozí souhlas s přijetím darů příspěvkovými organizacemi 
městského obvodu Poruba 
Snížení platby za cenu služeb v domě na ulici Opavská 6126/1 6B, 
PSČ 708 00, Ostrava - Poruba, v souvislosti s umístěným 
kamerovým systémem 
Stanovisko k převodu haly TJ Sokol Pustkovec do majetku města 
Vyhodnocení výběrového řízení na udělení dotací pro rok 201 7  -
Komise pro školství, kulturu, sport a volný čas (kód OŠKa VČ/O) 
Výpůjčka prostor v Základní škole a waldorfské základní škole, 
Ostrava-Poruba, příspěvkové organizaci, za účelem provozování 
školského zařízení 

43 Změna zápisu v rejstříku škol a školských zařízení 
Materiál Návrh odměn ředitelům a ředitelkám mateřských a základních 

zvláštní povahy škol, příspěvkových organizací zřizovaných statutárním městem 
44 Ostrava - městským obvodem Poruba 

Materiál 
zvláštní povahy Plat ředitele základní školy 
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Materiál 

zvláštní povahy Plat zástupkyně statutárního orgánu mateřské školy 
46 

Materiál z d, , � 
. , ak, k al 'h ah M � k, �k 1 

1, �t , ah 
a an1 vereJne z az y m e o rozs u v aters e s o e, 

zv as �jov Y Ostrava-Poruba, Sokolovská 1 1 68, příspěvkové organizaci 
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1 ,  �t , ah 
a aru vereJne za y m e o rozs u v a a m s o e, 

zv as nlfov Y Ostrava-Poruba, Bulharská 1 532, příspěvkové organizaci 

49 

50 

51 

52 
Přínos 3 

53 

Dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace č. 
20 1 7/ 1 1 /27/0286 ze dne 1 9.05.2017  
Žádost o prominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně -
Asociace TOM ČR, TOM 4312 Třicítka a Dvojka 
Žádost o prominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně -
SportNES Ostrava, z.s. 
Žádost o prominutí smluvní pokuty 
Návrh rozpočtových úprav 
Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků na ulici 
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Přínos 4 

Přínos 5 
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Vietnamská před vchody č.p. 1488/4 a č.p. 1 489/2 
Změna bodu 2) usnesení Rady městského obvodu Poruba č. 
2 1 33/RMOb1 4 1 8/59 ze dne 1 8.05.201 7  "Nájemní smlouva č. 
201 0/04/03/0406 ze dne 06.08.2010, ve znění Dodatku č. 1 ze dne 
24.05.201 1  uzavřená s DK POKLAD, s.r.o." 
Záměr obce pronajmout část pozemku parcelní číslo 99511 v k. ú. 
Poruba, obec Ostrava, za účelem umístění a provozování 
reklamního zařízení 
Jmenování odborné poroty pro Architektonickou soutěž o návrh 
revitalizace veřejného prostoru Alšovo náměstí v Ostravě -
Porubě 
Podzemní kontejnery na odpad v Ostravě - Porubě 
Veřejná zakázka malého rozsahu "Revitalizace vstupní plochy u 
Bludného balvanu, Vřesina" - dodatek č. 1 
Nabytí majetku nepatrné hodnoty v řízení o pozůstalosti sp.zn. 99 
D 921/201 7  
Návrh na zastavení exekuce sp.zn. 024 EX 43 1 6/08 
Rezignace člena Komise pro bezpečnost a transparentnost Rady 
městského obvodu Poruba a jmenování předsedy Komise 
dopravní Rady městského obvodu Poruba 
Stanovení termínů pro sňatečné obřady v roce 20 1 8  
Žádost o užití znaku městského obvodu Poruba 
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Přínos 7 

62 

Projednání návrhu na změnu obecně závazné vyhlášky 
statutárního města Ostravy č. 2/2009, o zákazu konzumace 
alkoholických nápojů na veřejném prostranství, ve znění 
pozdějších změn a doplňků. 
Kontrola plnění usnesení 

Materiály stažené z projednávání: 

Ol 

Ol 

Materiál K jaké problem�tice Zn.předkl. 

Přínos 1 
Podmínky užívacího práva k pozemkům, jejichž součástmi jsou 
stavby garáží 

12  

Ing. Mihálik - na začátek 62. schůze Rady městského obvodu Poruba se dostavil Ing. 
Antonín Tělupil a pan Oldřich Suchánek, kteří budou hovořit na téma "Inženýrské sítě pro 8 
RD ul. Turistická na parc. č. 1 7778/91 k.ú. Poruba. 
Ing. Tělupil - k Vašemu zamítavému stanovisku máme několik připomínek. Z našeho 
pohledu se jedná o bezdůvodné omezení výstavby pro bydlení v celé lokalitě. V zásadě 
je v rozporu s územním plánem města, tzn., že se tam nebude stavět? Nejen z našeho pohledu 
je to jediná možná alternativa pro přivedení inženýrských sítí do tohoto prostoru, jak pro náš 
pozemek, tak pro výstavbu na sousedních pozemcích. Je celkem známý odpor vlastníků 
rodinných domků, kteří bydlí na ulici Drobná. Mě osobně bylo řečeno, že X XXXXXXXXX 
se postará o to, aby se tady nestavělo, a zatím to tak vypadá, že se jeho slova naplňují. 
Je to jediný doklad, který nám chybí, tzn. Vaše kladné stanovisko, který nám brání k zahájení 
územního řízení pro územní rozhodnutí a my tam už máme třetí termín pro územní 
rozhodnutí, z důvodu prošlých termínů, a to 30.07.20 17.  Pokud Vaše stanovisko bude 
neměnné, tak nám prakticky vzniká dost velká škoda z titulu marného projektu, 
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který byl zpracován na základě Vašich původních kladných vyjádření. Marně pátráme, jaký 
je k tomu zamítavému stanovisku logický důvod. 
p. Suchánek - pochopili bychom, když Rada městského obvodu Poruba vydala 
před cca 2 měsíci nesouhlasné stanovisko, kde bylo řečeno, abychom sítě, které 
budou přivedeny ke dvěma pozemkům a mohou pokračovat dále, abychom předložili 
projektantem to, že bude pokračovat i pro napojení a prodloužení dále, směrem k části, 
kde měl být Vědeckotechnologický park. Protože předchozí všechna stanoviska i orgánů 
městského obvodu Poruba byla kladná, tak jsme nepředpokládali, že bez jakéhokoliv 
zdůvodnění, prý ho nemusíte vydat, toto jedno jediné je záporné. Když opravdu nikudy 
jinudy sítě k těmto všem pozemkům, jsou tam nyní v územním plánu 
bez Vědeckotechnologického parku čtyři části - cca I 00-200 m směrem k předpokládanému 
Vědeckotechnologického parku. Takže toto nechápeme, proto bychom dostali rádi 
od Vás vysvětlení, jestli stanovisko Rady městského obvodu Poruba je neměnné, jestli je tam 
jiný rozpor nebo zda se dá v tomto ještě něco podniknout, ať už projekčně nebo legislativně. 
Ing. Mihálik - pokud někteří z členů Rady městského obvodu Poruba chtějí reagovat na Vaše 
dotazy, tak budou. Měl jsem za to, že Vaše návštěva bude souviset s tím, že představíte 
důvody, proč opakovaně žádáte o změnu našeho stanoviska, představíte projekt. Když říkáte, 
že žádáte opakovaně, tak proč doposud Váš zájem nebyl naplněn? 
Ing. Tělupil - my jsme dali první žádost cca před třemi léty - projekt pro územní rozhodnutí. 
Bohužel, během těchto let se tři krát vyměnil úředník, který se stará o tuto problematiku, 
a my jsme byli ve fázi toho předchozího úředníka. Prakticky jsme měli všechny doklady 
hotové a nepožadovali se další. Změnou úředníka vyvstalo asi dalších 5-6 nových, doposud 
tenkrát nám neznámých požadavků, a z toho titulu nám původní termín prošeL Tím pádem i 
Vaše původní stanovisko k obsluze inženýrských sítí padlo. Původně jsme měli za to, že 
postačí požádat o prodloužení. Bylo nám řečeno, že se o vše musí požádat znovu, což jsme 
učinili. Doposud byla vydána z Vaší strany kladná stanoviska, až v měsíci dubnu nás 
překvapilo Vaše zamítavé stanovisko. Právě toto nechápeme, proč to kdysi šlo a o rok později 
to nejde. Je pravdou, že nám to zdůvodňovat nemusíte, ale opravdu to je krok proti územnímu 
plánu města. Takže asi se tam stavět nebude, tak to chápeme. 
Ing. Mihálik - správně jste to zrekapituloval, čili souhlas s umístěním inženýrských sítí nebyl 
naplněn, propadl, a Rada městského obvodu Poruba využila svého práva neudělit ho znovu. 

Materiál č. 1 - Předchozí souhlas s pronájmem místnosti č. 021 Centra sociálních služeb 
Poruba, příspěvkové organizace v Domě s pečovatelskou službou, na ulici Průběžná 
6222/122, Ostrava - Poruba 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s vydáním předchozího souhlasu s pronájmem místnosti č. 021 v Domě 
s pečovatelskou službou, na ulici Průběžná 6222/122, Centra sociálních služeb Poruba, 
příspěvkové organizace pro: 

žadatel: XXXXX XXXXXXXX, sídlo XXXXXXXXXX XXXXXXX 
XXXXXXXXXXXXXXX, 

účel: provozování kadeřnictví, 

výše nájemného: 800,- Kč/m2/rok, 

do na nájmu: neurčitá od O 1 .  07.2017 .  
Dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
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Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2201/RMObl418/62 

Materiál č. 2 - Souhlas s postavením příspěvkové organizace co by žadatele o podporu 
a příjemce podpory z Operačního programu Zaměstnanost 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s postavením příspěvkové organizace, co by žadatele, o podporu 
a příjemce podpory z Operačního programu Zaměstnanost. 
Dle duvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2202/RM0b1418/62 

Materiál č. 3 - Dohoda o zániku práv a závazků vvplýyajících ze Smlouvv o smlouvě 
budoucí o zřizení věcného břemene čís. BVB 13/98/práv. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2203/RMOb1418/62 

Materiál č. 4 - Náhrada škody na osobním automobilu Fiat 

Mgr. Bajgarová- u tohoto materiálu nevidím žádné doložení, že kontroly probíhaly. Máme to 
o něco fakticky doložitelné nikoliv pouze něčí tvrzení, že kontroly opravdu probíhaly a ten 
strom byl opravdu v dobrém stavu? A kdo mu to zaplatí, když městský obvod to neuzná, 
protože byly špatné povětrnostní podmínky? 
Ing. Richter - k první části musím uvést, že to je v gestci odboru komunálních služeb, správce 
zeleně. Ti vycházejí z programu "stromy pod kontrolou", který mapuje zdravotní stav stromu. 
Skutečně se jednalo o mimořádnou událost. K druhé části - nevidím duvod, proč by městský 
obvod jako vlastník toho stromu odepřel úhradu poskytnutí škody. Proti takovým věcem 
je městský obvod Poruba pojištěn. Pokud poškozený parkoval na místě, které je k tomu 
určeno a někdo mu zpusobil škodu, tak obecně vzato, ten kdo mu tu škodu zpusobil, by ji měl 

uhradit. 
Ing. Mihálik- pokud ji zavinil, což je meritem dotazu. 
Ing. Malík - právníci i odbor komunálních služeb vydali své stanovisko - neuznat 
odpovědnost městského obvodu Poruba. Nicméně je to náš strom a zničil cizí majetek. Strom 

byl zdravý. 
Ing. Mihálik - dotaz na právníka, Mgr. Fialu - je prokazatelné, že městský obvod Poruba 
za škodu nenese odpovědnost? 
Mgr. Fiala - vycházím z toho, co je v materiálu uvedeno. Pak-li, že došlo k situaci, 
kterou mužeme nazvat jako tzv. "vyšší moci", tak těžko lze požadovat po městském obvodu 
Poruba, aby škodu uznal a nesl náklady spojené s odstraňováním škody. 
Ing. Mihálik - dřevina byla kontrolována v prosinci 20 16.  
p. Zábojník - souhlasím se stanoviskem Mgr. Fialy. Jelikož se jedná o zásah vyšší moci, 
tak by ten člověk měl mít svou vlastní pojistku. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 
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Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2204/RMObl418/62 

Materiál č. 5 - Náhrada škody na osobním automobilu zn. Citroen CS 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2205/RMObl418/62 

Materiál č. 6 - Poskytnutí finančních prostředků z Fondu životního prostředí 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2206/RMObl418/62 

Materiál č. 7 - Předzahrádka u restaurace EX CLUB 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 22071RMOb1418/62 

Materiál č. 8 - Směna pozemků ve vlastnictví SMO za pozemky ve vlastnictví 
Dopravního podniku Ostrava a.s. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2208/RMOb1418/62 

Materiál č. 9 - Stanovisko k záměru města prodat pozemek p. č. 2393/30 v k. ú. 
Poruba-sever, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 22091RMObl418/62 

Materiál č. 1 0 - Stanovisko ke směně pozemků s Fakultní nemocnicí Ostrava 

Ing. Tlach - požádal předkladatele materiálu o vysvětlení. Pozemky, které směňujeme, 
jsou pro nás bezcenné. Je to nevyvážené a Komise výstavby, architektury a ekonomického 
rozvoje Rady městského obvodu Poruba (dále jen komise) se proti tomu vyslovila, že bychom 
to neměli přijmout. 
Ing. Malík - myslím si, že většinou se jedná o pozemky, které jsou pod autobusovými 
zastávkami. Hlavně jsme vycházeE z toho, že Fakultní nemocnice Ostrava chce stavět 
parkovací dům. Mám za to, že to je v zájmu občanů Poruby, takže není důvod jim nevyjít 
vstříc. Jeden pozemek je větší. Směna byla takto připravena a konzultována již delší dobu. 
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Ing. Richter - proběhla dlouhá diskuze mezi Fakultní nemocnici Ostrava a městským 
obvodem Poruba. Nakonec jsme dospěli k tomuto materiálu. Ten velký pozemek je pozemek 
mezi ulici v Zahradách a ulici K Myslivně, je to propojovací chodník mezi těmito ulicemi, 
na kterém je umístěna místní komunikace 4. třídy-chodník. Vzhledem k tomu, že na tento 
chodník navazuje i vedlejší plocha, která má stejné parcelní číslo a je umístěna v dobré 
lokalitě, tak jsme i z důvodu rychlosti, aby se nemusely dělat oddělovací geometrické plány, 
jsme zvolili účastnit se té směny, i tento velký pozemek. 
Mgr. Bajgarová - já to podporuji, protože si myslím, že výstavba parkovacího domu 
je pro nemocnici i pro Porubu klíčová. Návštěvníci nemocnice výrazně blokují parkovací 
místa a na druhou stranu, i když ty pozemky nejsou zrovna lukrativní, tak jsou to pozemky 
v tom veřejném prostoru, na volném prostranství a to si myslím že je ta role obce, 
ať se o to trochu stará a byla bych nerada, abychom se tady dostali do podobné pozice, jako 
má Státní pozemkový fond, který tady má nějaké pozemky, a mám někdy pocit, 
že než by je někdy dal městu, tak se chovají jako lichváři, protože chtějí pozemky o 30 % 
lukrativnější a zajímavější. Podle mě je role města a státu zabezpečit funkčnost a to parkovací 
dům by měl naplnit. 
Ing. Mihálik - je třeba chápat, že ne vždycky jsou pozemky pro městský obvod výrazně 
smysluplné. Tady je snaha o to, ať pozemky, které Fakultní nemocnice Ostrava nepotřebuje, 
ať nezůstanou bezprizorní. 
Mgr. Bajgarová - mohu se mýlit, ale komise materiál "Stanovisko ke směně pozemků 
s Fakultní nemocnicí Ostrava" projednávala 2 1 .09.20 1 6  a to tam ještě nebyla zapracována 
tato finální verze směn. Návrhy ne toho zastavěného území, ale toho, co my jsme za to měli 
dostat, se výrazně změnily oproti tomu původnímu, takže ani stanovisko komise není 
k tomuto konkrétnímu materiálu. 
Ing. Tlach - k chodníku se vztahovalo věcné břemeno? 
Ing. Richter - nevím, jaké věcné břemeno máte na mysli. Když se na to podíváme z pohledu 
zákona o pozemních komunikacích, tak ten pozemek pod komunikaci není součásti 
komunikace, ale tam věcné břemeno není. Je to využívání vyloženě občany Poruby. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 

Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2210/RMOb1418/62 

Materiál č. ll - Stavba "Inženýrské sítě pro 8 RD na ul. Turistická, parcela č. 1 778/91, 
k.ú. Poruba" a stanovisko k odnětí části pozemku p. č. 1773/2 v k.ú. Poruba, obec 
Ostrava 

Ing. Mihálik - je to materiál, ke kterému přišli na 62. schůzi Rady městského obvodu Poruba 
Ing. Tělupil a pan Suchánek (dále jen "pánové). Pánové v dopise, který byl doručen 
městskému obvodu Poruba upozorňuji, že budou používat všechny cesty, aby zhojili své 
náklady. 
Mgr. Fiala - to záleží do značné míry na tom, čeho a kde se pánové budu domáhat. Pokud mi 
je známo, tak městský obvod Poruba zatím žádný souhlas v tomto smyslu nedal, nebyla 
uzavřena žádná smlouva, která by městský obvod v této souvislosti k něčemu zavazovala. 
A pak je asi ze strany pánů, co tady byli, dost problematické, domáhat se něčeho, co nebylo 
nikdy dohodnuto. 
Ing. Mihálik - z logiky věci navrhuji hlasovat o tom, o čem jsme už jednou hlasovali 
a navrhuji nyní hlasovat o variantě B. 
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Dle předloženého návrhu usnesení -varianta B. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2211/RMOb1418/62 

Materiál č. 12 - Stavba "Ostrava, Nová Poroba, DTS, NNk" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2212/RMOb1418/62 

Materiál č. 13 - Stavba "Ostrava, Polská, AREON, NNk" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2213/RMOb1418/62 

Materiál č. 14 - Stavba "RD PARC. Č. 2162/1 K.Ú. PORUBA" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2214/RMOb1418/62 

Materiál č. 1 5  -Záměr pronájmu pozemků pod garážemi 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2215/RMOb1 4 18/62 

Materiál č. 1 6  - Záměr pronájmu části pozemku p. č. 4423/1 v k.ú. Poroba-sever, obec 
Ostrava a souhlas s umístěním provizorního sjezdu 

Ing. Mihálik- upozorňuji, že zástupci firmy nás navštívili, vysvětlili důvody, proč požadují 
sjezd, který by byl speciální a dočasný. Důvodem je to, že parametry sjezdu, který je 
vybudovaný, nestačí k obslužnosti stavby. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 7-0-2 
Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
Petr Zábojník 
Mgr. Tomáš Gurecký 
Ing. Dalibor Malík 
Ing. Petr Mihálik 

AN02011 
ANO 2011 
ANO 2011 
ANO 2011 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
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Pro 
Omluven 
Omluven 
Pro 
Pro 
Zdržel se 
Pro 



Ing. Ivana Onderková ČSSD Zdržel se 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2216/RMObl418/62 

Materiál č. 1 7  - Zřízení věcného břemene - služebnosti k části pozemku p. č. 2152/1 
v k.ú. Poruba, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2217/RMOb1418/62 

Ing. Malík - požádal Ing. Richtra, vedoucího odboru výstavby a životního prostředí, 
o stručnou informaci, jak postupujeme a jak každoročně probíhá vyzývání soukromých 
vlastníků zelených ploch, popř. zda uplatňujeme nějaké sankce. 
Ing. Richter -každým rokem se zabýváme problematikou sečení pozemků jiných vlastníků. 
Historicky již máme vytipované pozemky, o které se jedná. Ze zákona o rostlinné lékařské 
péči (dále jen "zákon") vyplývá, že pozemky by se měly kosit minimálně 2x do roka 
a to k 30.06. a 30.09. Průběžně sledujeme 1 5  vybraných lokalit, kdy "slušní" vlastníci již mají 
pokoseno, což evidujeme a již je nevyzýváme. Ty, kteří nemají pokoseno do 30.06., 
tak je evidujeme a vyzýváme a v této chvíli upozorňujeme, že mají do 30.06. pokosit. 
V příštím týdnu bude provedena kontrola, a ti, kteří tak neučinili, budou vyzváni. Sankce 
za neuposlechnutí výzvy jsou řešeny dle ustanovení zákona o rostlinné lékařské péči. 
Ing. Mihálik - a co s biohmotou, která tam zůstává? Šíří se z ní zápach a různý hmyz? 
Oni nemusí biohmotu odvézt? 
Ing. Richter - zákon říká -pokosit. 
Ing. Mihálik- v některých obcích to řešili vyhláškou o vzhledu obce. 
Mgr. Fiala -to, co stanoví zákon, nemůže změnit vyhláška. 
Mgr. Bajgarová -chápu, že když zákon říká kosit 2x ročně, tak vyhláška nemůže nařizovat 
4x ročně. Pak-li, že zákon neříká "uklízejte to", tak to vyhláška říct může? To je přece něco 
jiného? 
Mgr. Fiala- obecně ano. 
Ing. Mihálik- a už se zase dostáváme do úrovně obecně závazné vyhlášky, kterou by muselo 
stanovit město. A předpokládám, že takový předpis město nemá. 
Mgr. Fiala -předpokládám, že ne - nevím o něm. 
Ing. Mihálik -pak bychom museli být nositeli návrhu. Je na zvážení, zda městský obvod 
Poruba do budoucna bude iniciovat obecně závaznou vyhlášku o vzhledu obce. 

Materiál č. 18 - Dohoda o skončení nájmu bytu a žádost o přednostní pronájem bytu 
na Hlavní třídě v Ostravě-Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2218/RMOb1418/62 

Materiál č. 19 - Dohoda o skončení nájmu bytu a žádost o přednostní pronájem bytu 
v ulici Skautská v Ostravě-Porubě 
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Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2219/RMObl418/62 

Materiál č. 20 - Dohoda o skončení nájmu bytu a žádost o přednostní pronájem bytu 
v ulici Skautská v Ostravě-Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2220/RMObl418/62 

Materiál č. 21 - Doporučení MMO odboru majetkového na obsazení bytu zvláštního 
určení v ulici Slavíkova č. 1 762/40 v Ostravě-Pustkovci 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2221/RM0bl418/62 

Materiál č. 22 - Hlasování na shromáždění společenství vlastníků jednotek 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2222/RMObl418/62 

Materiál č. 23 - Návrh na podání výpovědi z nájmu bytu dle ustanovení § 2288 
občanského zákoníku 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2223/RMOb1418/62 

Materiál č. 24 - Návrh na uzavření dohod o splátkách 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2224/RM0bl418/62 

Materiál č. 25 - Stanovení výše nájemného při uzavírání nájemních smluv k bytům 
v rámci projektu "Koncepce bydlení a její pilotní ověření ve městě Ostrava" 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje v rámci projektu "Koncepce bydlení a její pilotní ověření ve městě Ostrava", 
souhlasit při uzavírání nových nájemních smluv, u bytů ve vlastnictví SMO, svěřených 
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do správy MOb Poruba, uvedených v důvodové zprávě, s výší nájemného 55,- Kč/měsíc 
za 1 m2 započitatelné podlahové plochy, s účinností od 30.06.2017. 

Finanční výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba nepřijal usnesení. 

Ing. Onderková - podala informace o projednávání materiálu Stanovení výše nájemného 
při uzavírání nájemních smluv k bytům v rámci projektu "Koncepce bydlení a její pilotní 
ověření ve městě Ostrava" na jednání finančního výboru. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2225/RMObl418/62 

Materiál č. 26 - Ukončení pronájmu prostoru umístěného v domě na adrese Hlavní třída 
v Ostravě-Porobě 

Ing. Mihálik -navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení -varianta A. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2226/RMObl418/62 

Materiál č. 27 - Uzavření smluv o přistoupení k dluhu dle ust. § 1892 občanského 
zákoníku v souvislosti s uzavřením nájemních smluv 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s rozhodnutím o uzavření smluv o přistoupení k dluhu s uvedenými 
fyzickými osobami, které na straně přistupujícího dlužníka přistoupí k dluhům váznoucím na 
bytovém fondu ve vlastnictví SMO, svěřeném MOb Poruba v nabízené výši: 
- XXXXXX XXXXXXX, bytem XXXXXXXXX XXXXXXX, XXXXXXXXXXXXXXX, 

nabízená částka 1 00.000- Kč, 
- XXXXX XXX, bytem XXXXXXXXX XXXXXXX, XXXXXXXXXXXXXXX, nabízená 

částka 100.000,- Kč, 
- XXX. XXXXX XXXXXXXX, bytem XXXXXXX XXXXXX, XXXXXXXXXXXXXX, 

nabízená částka 1 20.000,- Kč, 
- XXXXXX XXX, bytem XXXXXXXXX XXXXXXX, XXXXXXXXXXXXXXX, 

nabízená částka 1 00.000,- Kč, 
- XXXXXX XXXXX, bytem XXXXXXXX XXXXXXX, XXXXXXXXXXXXXXX, 

nabízená částka 27.000 Kč. 
Dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 
Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2227/RMObl418/62 

Materiál č. 28 -Záměr pronájmu bytu 

Dle předloženého návrhu usnesení. 
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Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2228/RM0b1418/62 

Materiál č. 29 - Záměr pronájmu prostoru umístěného v bytovém domě na adrese 
Hlavní třída v Ostravě-Porubě 

Ing. Mihálik- upozorňuji, že materiál není podepsán Mgr. Fialou. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2229/RMOb1418/62 

Materiál č. 30 -Záměr změny nájemního vztahu 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2230/RM0b1418/62 

Materiál č. 31 - Žádost o přednostní pronájem bytu na Havlíčkově náměstí 
v Ostravě-Porubě 

Ing. Mihálik -hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2231/RMOb1418/62 

Materiál č. 32 - Žádost o přednostní pronájem bytu v ulici Karla Pokorného 
v Ostravě-Porubě 

Ing. Mihálik -hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2232/RMObl418/62 

Materiál č. 33 - Žádost o přednostní pronájem bytu v ulici Ukrajinská v Ostravě-Porubě 

Ing. Mihálik -hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení -varianta A. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2233/RMObl418/62 

Materiál č. 34 - Žádost o skončení nájmu bytu dohodou a záměr pronájmu bytu 

Dle předloženého návrhu usnesení. 
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Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2234/RMOb1418/62 

Materiál č. 35 - Žádost o skončení nájmu bytu v domě s pečovatelskou službou dohodou 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2235/RMOb1418/62 

Materiál č. 36 - Žádost o skončení nájmu bytu dohodou 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č.2236/RMOb1418/62 

Přínos č. 1 - Podmínky užívacího práva k pozemkům, jejichž součástmi jsou stavby 
garáží 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje variantu A. 
Souhlasit se zrušením bodu 4) usnesení č. 1790/MRMOb1418/50 ze dne 12.12.2016 -dle 
důvodové zprávy. 

Doporučuje variantu B. 
Souhlasit se změnou bodu 4) usnesení č. 1790/MRMOb1418/50 ze dne 1 2.12.2016 a to tak, 
že nově zní: 
rozhodla 
o výši nájemného za pronájem pozemků, jejichž součástmi jsou stavby bez č.p./č.ev. - garáže, 
ve vlastnictví SMO, svěřená správa MOb Poruba, v k.ú. Poruba a k.ú. Poruba-sever 
v případech, kdy SMO-MOb Poruba úplatně nabyl stavbu garáže bez využití předkupního 
práva, nebo úplatně nabyl pozemek, jehož součástí je stavba garáže a prodávající podmínil 
prodej stavby garáže nebo pozemku, jehož součástí je stavba garáže uzavřením nájemní 
smlouvy, na jejímž základě bude oprávněn pozemek, jehož součástí se stavba garáže stane 
nebo prodávaný pozemek, jehož součástí stavba garáže je, užívat, a to v minimální výši 
250,- Kč měsíčně vč. DPH- dle důvodové zprávy. 

Finanční výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba nepřijal usnesení. 

Finanční výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba doporučuje: 
1 .  Doporučuje stáhnout předložený materiál z jednání dnešního FV. 
2. Doporučuje Radě MOb Poruba, nechť učiní stejně na svém nejbližším zasedání. 
3. Doporučuje Radě MOb Poruba, přijmout vhodné opatření k zjištění zájmu o prodej garáží 

za podmínek dle varianty A staženého materiálu. 

Přínos č. 1 "Podmínky užívacího práva k pozemkům, jejichž součástmi jsou stavby 
garáží" byl stažen z programu 62. schůze Rady městského obvodu Poruba konané dne 
29.06.2017. 
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Přínos č. 2 - Udělení souhlasu se zastavením exekuce 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje variantu B. 
Souhlasit s nezastavením exekuce vedené pod sp. zn. 024 EX 1 08117 proti povinnému Fanda, 
o.s., se sídlem Dr. Malého 2129/57, Moravská Ostrava -dle důvodové zprávy. 

Ing. Onderková- podala informace o projednávání přínosu "Udělení souhlasu se zastavením 
exekuce" na jednání Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba. Dovoluji si 
osvojit usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba a navrhuji 
hlasovat o variant B. Dle nějaké dohody bylo řečeno, že exekuce budeme zastavovat nejdříve 
po roce, kdy běží a tato exekuce začala v letošním roce. 
Bc. Lehká -potvrzuji to, co řekla Ing. Onderková, členka Rady městského obvodu Poruba, 
sami nevíme, proč z Exekutorského úřadu přišel tento návrh, je to ojedinělý případ, na druhou 
stranu víme, že tam zřejmě nic nevymůžou. 

Ing. Mihálik -navrhuji hlasovat o variantě B. 

Dle předloženého návrhu usnesení -varianta B. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2237/RM0b1418/62 

Materiál č. 37 - Předchozí souhlas s přenecháním prostor v příspěvkoyých organizacích 
městského obvodu Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2238/RMObl418/62 

Materiál č. 38 - Předchozí souhlas s přijetím darů příspěvkoyými organizacemi 
městského obvodu Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2239/RMObl418/62 

Materiál č. 39 - Snížení platby za cenu služeb v domě na ulici Opavská 6126/16B, PSČ 
708 00, Ostrava - Poruba, v souvislosti s umístěným kameroyým systémem 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2240/RM0b1418/62 

Materiál č. 40 - Stanovisko k převodu haly TJ Sokol Pustkovec do majetku města 
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Ing. Mihálik - materiál obsahuje odpověď starostovi městského obvodu Pustkovec. Pak-li že 
je nezbytné, aby městský obvod Poruba naznačil směr dalšího směrování, nebo kam se má 
ubrat převod předmětné haly, tak ponechávám návrh odpovědi beze změny. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2241/RMOb1418/62 

Materiál č. 41 - Vyhodnocení výběrového řízení na udělení dotací pro rok 2017 - Komise 
pro školství, kulturu, sport a volný čas (kód OŠKa VČ/O) 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2242/RMOb1418/62 

Materiál č. 42 - Výpůjčka prostor v Základní škole a waldorfské základní škole, 
Ostrava-Poruba, příspěvkové organizaci, za účelem provozování školského zařízení 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2243/RMOb1418/62 

Materiál č. 43 - Změna zápisu v rejstříku škol a školských zařízení 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2244/RMOb1418/62 

Materiál zvláštní povahy č. 44 - Návrh odměn ředitelům a ředitelkám mateřských 
a základních škol, příspěvkoyých organizací zřizovaných statutárním městem 
Ostrava - městským obvodem Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2245/RMOb1418/62 

Materiál zvláštní povahy č. 45 - Plat ředitele základní školy 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2246/RMOb1418/62 

Materiál zvláštní povahy č. 46 - Plat zástupkyně statutárního orgánu mateřské školy 
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Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2247/RMOb1418/62 

Materiál zvláštní povahy č. 47 - Zadání veřejné zakázky malého rozsahu v Mateřské 
škole, Ostrava-Poruba, Sokolovská 1168, příspěvkové organizaci 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2248/RM0b1418/62 

Materiál zvláštní povahy č. 48 - Zadání veřejné zakázky malého rozsahu v Základní 
škole, Ostrava-Poruba, Bulharská 1532, příspěvkové organizaci 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2249/RMOb1418/62 

Materiál č. 49 - Dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace 
č. 2017/11/27/0286 ze dne 19.05.2017 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s uzavřením dodatku č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace 
č. 2017/1 1 /27/0286 ze dne 19.05.2017- dle důvodové zprávy. 

Ing. Mihálik- upozornil na tiskovou chybu v důvodové zprávě. V první větě je mylně uveden 
název spolku . . .  Zelný vítr. . . .  Správný název spolku je "Zelený vítr". 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2250/RM0b1418/62 

Materiál č. 50 - Žádost o prominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně - Asociace 
TOM ČR, TOM 4312 Třicítka a Dvojka 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje variantu A. 
Rozhodnout o neprominutí povinnosti odvodu pobočnému spolku Asociace TOM ČR,TOM 
4312 Třicítka a Dvojka, IČ: 63731771, se sídlem Slavíkova 1762/40,Pustkovec, 708 00 
Ostrava za porušení rozpočtové kázně ve výši 1 0.000,- Kč. 
Dle důvodové zprávy. 

Doporučuje variantu B. 
Rozhodnout o prominutí povinnosti odvodu pobočnému spolku Asociace TOM ČR,TOM 
4312 Třicítka a Dvojka, IČ: 63731771, se sídlem Slavíkova 1762/40,Pustkovec, 708 00 
Ostrava za porušení rozpočtové kázně ve výši 1 0.000,- Kč 
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Dle důvodové zprávy. 

Finanční výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba nepřijal usnesení. 

Ing. Onderková -podala informace o projednávání materiálu "Žádost o prominutí odvodu za 
porušení rozpočtové kázně - Asociace TOM ČR, TOM 4312 Třicítka a Dvojka" na jednání 
Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba. 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení -varianta A. 

Hlasování: 8-0-1 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 201 1 Pro 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 201 1 Omluven 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 2011 Omluven 
Petr Zábojník ANO 201 1 Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Zdržel se 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 22511RMOb1418/62 

Materiál č. 51 - Žádost o prominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně - SportNES 
Ostrava, z.s. 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje variantu A. 
Rozhodnout o neprominutí povinnosti odvodu spolku SportNES Ostrava, z.s., IČ: 22836675, 
se sídlem Alšovo náměstí 691 /4, Poruba, 708 00 Ostrava za porušení rozpočtové kázně ve 
výši 14.000,- Kč. 
Dle důvodové zprávy. 

Doporučuje variantu B. 
Rozhodnout o prominutí povinnosti odvodu spolku SportNES Ostrava, z.s., IČ: 22836675, se 
sídlem Alšovo náměstí 69114, Poruba, 708 00 Ostrava za porušení rozpočtové kázně ve výši 
1 4.000,- Kč. 
Dle důvodové zprávy. 
Finanční výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba nepřijal usnesení. 

Ing. Onderková - podala informace o projednávání materiálu "Žádost o prominutí odvodu 
za porušení rozpočtové kázně - SportNES Ostrava, z.s." na jednání Finančního výboru 
Mgr. Bajgarová - navrhuji variantu "B", neboť se jedná pouze o jednodenní zpoždění. 
Nejsem si vědoma, že v minulosti se to již opakovalo. Jestliže ano, tak asi to je adekvátní, 
ale já o tom nemám informaci. 
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Ing. Onderková -již v letošním roce jsme řešili jednodenní zpoždění, kdy Finanční výbor 
Zastupitelstva městského obvodu Poruba doporučoval, aby se prominulo a Rada městského 
obvodu Poruba rozhodla o neprominutí. 
Mgr. Bajgarová -když jsme o tom v minulosti bavili, tak neprominutí mělo být v případě, 
kdy se jednalo o opakované kroky a přesto se jím to promíjelo. 
Ing. Solanský -společnost SportNES Ostrava, z.s. pochybila v roce 2013 a dotaci vrátila. 
Od té doby nepochybila, ale také je pravdou výše uvedené tvrzení Ing. Onderkové. 
Mgr. Bajgarová - odstupuji od návrhu hlasovat o variantě "B". 
Ing. Mihálik -navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení -varianta A. 

Hlasování: 6-0-3 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 201 1 Zdržel se 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 201 1 Omluven 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 2011 Omluven 
Petr Zábojník ANO 2011 Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Zdržel se 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Zdržel se 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2252/RMOb1418/62 

Materiál č. 52 - Žádost o prominutí smluvní pokuty 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje variantu A. 
Souhlasit s neprominutím smluvní pokuty ve výši 2.255,- Kč za pozdní úhradu nájemného 
za rok 2017 společnosti s ručením omezeným REDUZA pro s.r.o., IČ: 02924315, se sídlem 
Nálepkovo náměstí 930/16, Poruba, 708 00 Ostrava - dle důvodové zprávy. 

Doporučuje variantu B. 
Souhlasit s prominutím smluvní pokuty ve výši 2.255,- Kč za pozdní úhradu nájemného 
za rok 2017 společnosti s ručením omezeným REDUZA pro s.r.o., IČ: 02924315, se sídlem 
Nálepkovo náměstí 930/16, Poruba, 708 00 Ostrava -dle důvodové zprávy. 

Finančního výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba nepřijal usnesení. 

Ing. Onderková -podala informace o projednávání materiálu "Žádost o prominutí smluvní 
pokuty" na jednání Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba. 
Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení -varianta A. 

Hlasování: 7-0-2 
Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 

ANO 2011 Pro 
ANO 2011 Omluven 
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doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 2011 Omluven 
Petr Zábojník ANO 20 l l  Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Zdržel se 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Zdržel se 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2253/RMOb1418/62 

Přínos č. 3 - Návrh rozpočtových úprav 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Bere na vědomí a doporučuje ke schválení návrh rozpočtových úprav -dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2254/RMOb1418/62 

Materiál č. 53 - Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků na ulici 
Vietnamská před vchody č.p. 1488/4 a č.p. 1489/2 

Ing. Mihálik -upozorňuji, že materiál není nepodepsán Mgr. Fialou. Navrhuji hlasovat o 
variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 22551RMOb1418/62 

Materiál č. 54 - Změna bodu 2) usnesení Rady městského obvodu Poruba 
č. 2133/RMOb1418/59 ze dne 18.05.2017 "Nájemní smlouva č. 2010/04/03/0406 ze dne 
06.08.2010, ve znění Dodatku č. 1 ze dne 24.05.2011 uzavřená s DK POKLAD, s.r.o." 

Mgr. Bajgarová - paní jednatelka DK Poklad se vyjadřovala k tomu, že nájmy nelze z důvodu 
smluv nyní ukončit. Nicméně není stanoveno, do kdy smluvní vztahy má. Ono je také možné, 
že tam jsou výpovědi na dva měsíce a my to zbytečně prodlužujeme na půl roku. 
Ing. Malík -nevím jaké tam jsou výpovědní doby. Paní jednatelka mě navštívila, vycházel 
jsem z toho, že to je společnost ryze městská. Smlouvy měla uzavřené pár dnů před tím, než 
rada přijala toto usnesení. Připadlo mi, že už to pár měsíců vydržíme a budeme se chovat 
k našim partnetům v rámci města korektně. Proto tento materiál. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2256/RMOb1418/62 
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Materiál č. 55 - Záměr obce pronajmout část pozemku parcelní číslo 995/1 v k. ú. 
Poruba, obec Ostrava, za účelem umístění a provozování reklamního zařízení 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2257/RMObl418/62 

Přínos zvláštní povahy č. 4 - Jmenování odborné poroty pro Architektonickou soutěž 
o návrh revitalizace veřejného prostoru Alšovo náměstí v Ostravě - Porubě 

Mgr. Bajgarová -podmínky České komory architektů (dále jen ČKAIT) říkají, že nejprve 
se sestavuje porota, která musí být z převážné části z nezávislých členů. Porota pracuje 
nejdříve na zadávacích podmínkách a ty než jsou vyhlášeny, tak je nakonec schvaluje Rada 
městského obvodu. Takže nejdřív musíme mít porotu, kterou projdou zadávací podmínky, 
schválí je ČKAIT a potom Rada městského obvodu Poruba. Následně se to musí vyhlásit. 
Ing. Mihálik -podle pravidel má architektonická soutěž jasná pravidla, podle kterých přesně 
postupujeme. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2258/RMOb1418/62 

Přínos zvláštní povahy č. 5 - Podzemní kontejnery na odpad v Ostravě - Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2259/RMOb1418/62 

Přínos zvláštní povahy č. 6 - Veřejná zakázka malého rozsahu "Revitalizace vstupní 
plochy u Bludného balvanu, Vřesina" - dodatek č. 1 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2260/RMObl418/62 

Materiál č. 56 - Nabytí majetku nepatrné hodnoty v řízení o pozůstalosti 
sp.zn. 99 D 921/2017 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s nabytím majetku nepatmé hodnoty po zůstaviteli XXXXXXX 
XXXXXXXXXX, posledně bytem XXXXXXXXXX XXXXXXX, XXXXXXX:XXXXXXX, 
do vlastnictví SMO-MOb Poruba - dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 

21 



Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2261/RMOb1418/62 

Materiál č. 57 - Návrh na zastavení exekuce sp.zn. 024 EX 4316/08 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje variantu A. 
Souhlasit se zastavením exekuce sp. zn. 024 EX 43 1 6/08, která je vedena proti povinné 
XXXXXX XXXXXXXX bytem XXXXXXXX XXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXX, 

k vymožení přeplatku na dávce sociální péče ve výši 2.393,- Kč- dle důvodové zprávy. 

Ing. Mihálik -navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení -varianta A. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2262/RMOb1418/62 

Materiál č. 58 - Rezignace člena Komise pro bezpečnost a transparentnost Rady 
městského obvodu Poruba a jmenování předsedy Komise dopravní Rady městského 
obvodu Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 

Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2263/RMOb1418/62 

Materiál č. 59 - Stanovení termínů pro sňatečné obřady v roce 2018 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2264/RMOb1418/62 

Materiál č. 60 - Žádost o užití znaku městského obvodu Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2265/RMOb1418/62 

Materiál zvláštní povahy č. 61 - Návrh odměny ředitelce Centra sociálních služeb 
Poruba, příspěvkové organizace 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2266/RM0b1418/62 
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Přínos č. 7 - Projednání návrhu na změnu obecně závazné vvhlášky statutárního města 
Ostravy č. 2/2009, o zákazu konzumace alkoholických nápojů na veřejném prostranství, 
ve znění pozdějších změn a doplňků. 

p. Zábojník -když se v budoucnu bude řešit podobná záležitost, obecně závazná vyhláška 
týkající se alkoholu či podobné věci, tak prosím, abychom návrh dostali k dispozici na odbor 
dříve. Takové věci diskutujeme s Městskou Policii, Policii ČR. Kdybychom např. chtěli nějak 
prostranství za městský obvod Poruba doplnit. Minule se tak stalo, teď jsem 
to nezaregistroval. 
Ing. Mihálik -máme teď připravenou nějakou lokalitu? 
p. Zábojník -nemohl jsem se zeptat, ale předpokládám, že ne. 
Ing. Mihálik - materiál se aktualizuje docela často, tak jenom upozorním JUDr. Čegana, 
právníka. 
JUDr. Čegan -termín pro všechny odbory byl týden, vím, že to je krátká lhůta, ale bohužel 
to bylo navázáno na žádost přímo z města. Jinak se snažím, aby bylo minimálně 1 4  dnů 
na zpracování či vyjádření. 
Mgr. Gurecký -můžou návrhy podobného typu být také předkládány Komisi pro bezpečnost 
a transparentnost Rady městského obvodu Poruba? 
Ing. Mihálík - úkol pro Mgr. Novotného, tajemníka - materiály obdobného charakteru, 
a všechny návrhy obecně závazných vyhlášek předkládat Komisi pro bezpečnost 
a transparentnost Rady městského obvodu Poruba. 
Ing. Malík - chtěl bych si pouze ověřit, na území městského obvodu Poruba máme 
"bez alkoholu" pouze lokalitu Hlavní třída a zámecký rybník? 
p. Zábojník - nevím, jestli si vzpomenu zpaměti úplně na všechny, ale je to celá Hlavní třída 
včetně prostranství co se týče Sorely, potom je to celý prostor okolo oblouku a celý prostor 
okolo rybníku -klidová zóna, a myslím si, že i zámecký park, ale teď si nejsem jistý. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2267/RMOb1418/62 

Materiál č. 62 - Kontrola plnění usnesení 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2268/RMObl418/62 

Diskuze/připomínky: 

Mgr. Bajgarová: 
zámecký park -v této chvíli projektujeme utopení horkovodu pod zem. Je to připravované 
tak, aby realizace probíhala už v příštím roce. Vlastníci inženýrské sítě povolení mají 
a my potřebujeme povolení na umístění chodníku, což je pouze územní souhlas. Myslíme 
si, že pokud do toho nevstoupí někdo ohledně zeleně, tak by to mohlo projít. 
obdrželi jsme rozhodnutí, že jsme splnili podmínky dotace, byli jsme doporučeni 
k financování a vyzvání k podpisu smlouvy na dotaci pro Komunitní centrum. Z našeho 
pohledu je to už jako jisté, že dotaci máme "přiklepnutou", v pondělí uplyne lhůta pro 
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námitky vůči výběrovému řízení a v týdnu od desátého by se měla podepsat smlouva a 
začít s realizací. 
p. Zábojník -jaká je výše dotace? 
Mgr. Bajgarová - 20 000 000,00 Kč, 
budoucnost lokality garáží na ul. Slavíkova - objevují se stále dotazy na budoucnost 
lokality po garážích na ulici Slavíkova v městském obvodu Poruba. Město realizuje 
zastavovací studii tohoto území. Pro lepší představu jsme se dohodli, že uděláme vizuál 
postupných změn - co se stane, když se vymístí garáže, co se stane, když se vymístí sběrna 
autobusů atd. Ať lidé mají trochu představu o budoucnosti té lokality. 
pokračujeme dále v přípravách na úpravě lokality TJ START. Zatím jsme se dohodli, že 
společný projekt je zajímavý, ministerstvo vyhlásilo grantový program na sportovní 
objekty. Tak bychom hledali nějakou cestu jak do toho jít společně a tím pádem to i 
snadněji zrealizovat. Teď je to na právních zástupcích, jak si poradí s tou právní formou. 
Jestli to půjde všechno dobře, tak do konce srpna bychom měli něco mít, co ukážeme 
lidem, jaká je naše představa ohledně této lokality. 

- zastávky bez smluvního užití, společnost euroA WK, s.r.o. - poslední informace, kterou 
mám, že dohoda s nimi možná není. Jsem toho názoru, že provozovat zastávky 
s reklamními plochami je velmi finančně zajímavé pro vlastníky, a pro nás, jako obvod 
to finančně výhodné není, když nám neplatí za to, že my jim dáváme reklamní plochy, 
ale pouze za zábor toho místa. Tak si myslím, že už bychom se měli nějakým způsobem 
pohnout. Bavili jsme se, že bychom používali ty reklamní plochy pro propagaci našich 
akcí. Proto navrhuji, že buď oni odejdou, nebo ať se s nimi uzavře nějaká smlouva. Myslím 
si, že mít takto lukrativní reklamní prostory, tak na tom by měl městský obvod získávat 
finanční prostředky. 
Ing. Malík - opravdu je to tak, již delší dobu máme bezesmluvní užívání, společnost 
euroAWK, s.r.o. nám platí cca, 1 4  staveb čekáren jsou jejich a 4 čekárny jsou městského 
obvodu. Když jsme byli osloveni JUDr. Semerákem, členem Rady města Ostrava, s tím, 
že společnost Ostravské komunikace, a.s. by mohla zajišťovat servis pro zastávky v rámci 
celého města či různých obvodů, odpověděli jsme, že dopis byl hodně obecný, 
bez konkrétních dat či čísel. Zatím nemáme žádnou zpětnou vazbu ze strany města. Dotaz 
na městě oživíme. Faktem je, že většina čekáren je jejich. 
Ing. Mihálik - tento stav není pouze liknavostí městského obvodu Poruba, táhne 
se to hluboko do historie, kdy město si dělalo ambice, že vyřeší celoplošnou smlouvou tyto 
reklamní zařízení. Město nás dokonce vyzývalo, ať neuzavíráme žádné jiné smlouvy se 
společností euroA WK, s.r.o. Nakonec to skončilo bezesmluvním vztahem v rámci celého 
města. 
Ing. Malík - my dnes můžeme využívat pro vlastní reklamu jejich reklamní nosiče, faktem 
je, že komunikace se společnosti euroA WK, s.r.o. je v poslední půl rok horší. 
p. Zábojník - to je zajímavá informace, protože občas využíváme na výlep plakátu služby 
EPONy - výlepová a plakátovací služba či společnosti RENGL, s.r.o. Tak by mě zajímalo, 
za jakých podmínek si tam můžeme dát plakáty (s jakým předstihem, kdy, na jak dlouho). 
Vůbec nic k tomu nevím. 
Mgr. Bajgarová - řešíme to na každé schůzce k Zelené Porubě, protože je to v rámci 
jednoho projektu a Ing. Chodura, vedoucí odboru komunálních služeb nám pořád říká, 
že tam nejde umístit reklamu. 
Ing. Malík - informace je stará pár dnů. Pokud tady zájem je, tak to můžeme nastavit. 
Otázka je co pak s těmi zastávkami dále. Ať to má nějaký dlouhodobý mysl. 
p. Zábojník - myslím si, že pokud máme možnost využívat reklamní plochy, tak jsme 
mohli podpořit nejen akce, kde jsme my hlavními pořadateli, ale i různé jiné akce, 
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kde je městský obvod Poruba partnerem. Na těchto panelech by mělo být 1 00 % využití, 
když už za to dostáváme tak málo peněz. 
Ing. Mihálik - navrhuji vstoupit do jednání se společnosti euroAWK, s.r.o., ať víme 
podmínky zveřejňování našich informací- to ať si řeší jednotlivé odbory. 

p. Zábojník: 
- transformace Základní školy L. Štúra -podařilo se nám děti rozmístit v rámci okolních 

škol. Komunikace mezi rodiči probíhala poměrně dobře, hlavně díky paní, která je 
současně zaměstnankyni Magistrátu města Ostrava. Několika schůzek s rodiči jsem se 
zúčastnil. Myslí si, že září nám ukáže realitu. Děti jsou rozmístěny na tyto porubské 
základní školy: Základní škola, Ostrava-Poruba, Porubská 832, p.o., Základní škola 
generála Zdeňka Škarvady, Ostrava-Poruba, , p.o., Základní škola, Ostrava-Poruba, 
Ukrajinská 1 533,  p.o., Základní škola, Ostrava-Poruba, Bulharská 1 532, p.o., Základní 
škola, Ostrava-Poruba, Komenského 668, p.o., je to rozděleno poměrně rovnoměrně. Co se 
týká neschválení statutu, abychom mohli zřizovat střední školu, tak v současné době 
pokračujeme dál na přesunu střední školy. Budou tam fungovat dvě příspěvkové 
organizace, řešíme podmínky ne výpůjčky, ale pronájem prostor, které budeme předkládat 
na následujících jednáních Rady městského obvodu Poruba. 
Ing. Mihálik - informoval o požadavku ředitelky Základní školy, Ostrava-Poruba, Dětská 
9 1 5, p.o., o navýšení příspěvku na provoz školy. Nerad bych, aby to zapadlo. Prosím o 
sledování a pracování s tímto návrhem. 
p. Zábojník - určitě to nezapadne, ta informace, schválení provozních prostředků 
na mzdové, musí být schválena Radou městského obvodu Poruba. Paní ředitelka 
zpracovala odhad, kdyby přešly všechny děti. Ať už na podporu asistentů, nějaké finanční 
zvýhodnění pedagogů. V současné době se budeme bavit, že je situace o 1/3 mírněj ší. 
V září budeme vědět, jak na tom konkrétně budeme. Návrh určitě nezapadne. 
Ing. Mihálik - bere si to za své p. Zábojník, místostarosta. Nechávám to na něm 
a na odboru. 

- v současné době bude probíhat rozsáhlá revitalizace obou fotbalových hřišť u Základní 
školy, Ostrava-Poruba, Jana Šoupala 1 6 1 1/2, p.o. Začíná se na spodním hřišti, kompletní 
výměnou travnatého povrchu za nový travnatý povrch i s drenážemi a v návaznosti 
u horního hřiště dojde k výměně povrchu za umělý trávník. Je to celé v režií společnosti 
FC Baník Ostrava, ale bude tam zvýšena zátěž nákladními vozidly a stavebními stroji. 

Ing. Mihálik 
- další schůze Rady městského obvodu Poruba se bude konat dne 20.07.2017 .  

62. schůze Rady městského obvodu Poruba byla ukončena v l l  : 12  hodin. 

V Ostravě-Porubě, dne 29.06. 2017 

Zapsala: Ing. Pavla Majerová, odbor vnitřních věcí 

k\�\\ l 
Ing. Petr Mihálik 

starosta městského obvodu Poruba 
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Příloha zápisu: 

1 .  Usnesení z 62. schůze Rady městského obvodu Poruba v neanonymizované verzi (pouze 
pro členy Rady městského obvodu Poruba) 
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